



Protokoll styrelsemöte S20 2016–11–15

Närvaro:	Martin Johansson	Ordförande
	Rasha El-Manzalawy	Vice Ordförande
	Lasse Heemann	Källarmästare
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare fr.o.m §7
	Nick Persson	Cafémästare fr.o.m §9
	Måns Ansgariusson	Sexmästare
	Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig t.o.m §15
	Agnes Sörliden	Kårkontakt TLTH
	Desiree Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Axel Wihlborg	
	Martin Bergman	
	David Larsson	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat kl 12:13.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt** att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Axel Wihlborg, Martin Bergman, och David Larsson.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll för S14, S15, och S16.
- §6 Information från kåren Agnes informerade att kåren skickat ut en remiss om kårens värdegrund och att de gärna vill ha feedback på den.
- Desirée ville ha tid på HTM1 att informera folk om att rösta till fullmäktige. David L svarade att vi kan ta det som en punkt på föredragningslistan.
- §7 Information från PLCD Oscar informerade att det är möte nästa vecka.
- §8 Information från kollegi **SRX**
Oscar informerade att de fortfarande pratar med matteinstitutionen om rättningen av icke-föranmälda tentor.
- §9 Sektionsgrodan Martin informerade om vad det är och uppmanade alla till att läsa igenom det. Vi ska börja jobba med det nästa år. I grund och botten handlar det om att sektionerna ska bli mer miljövänliga.
- Mötet diskuterade olika möjligheter, bl.a. miljömärkt färg, bättre källsortering i köket och liknande saker.
- Martin har några punkter som är ganska lätta att förändra och



- han planerar att motionera om en ny post till HTM2 som ska heta miljösamordnare.
- §10 Motionsmöte Mötet **beslöt** att ha motionsmöte på söndag kl 15.
- §11 Ekonomisk status Ludde var ej närvarande. Axel informerade att det är en del kvar att göra från nollningen.
- §12 Beslutsuppföljning Mötet **beslöt** att skjuta upp alla till nästa år.
- §13 Utskottsrapporter Mötet gick igenom utskottsrapporterna.
- §14 Val av funktionärer
- Program**
Funktionär David Larsson (lak03dbo)
- Näringsliv**
Mentorsansvarig Christian Saeland (ch2484sa-s)
- §15 Övrigt Rasha tycker att vi ska ses någon gång i månaden för att få gjort de saker vi ska få gjort. Mötet anser att det är en bra idé men inget mer konkret bestämdes.
- David L påminde om att det är viktigt att vi får våra verksamhetsberättelser gjorda. Han planerar ett HTM2-extra för att få klart boksluten om de inte hinns med till HTM2.
- Martin informerade att han planerar att dra i styrelseshiptet. Preliminärt ska det vara den 28/1 2017. Martin ska kolla på stugor.
- §16 Meddelanden Nick meddelade att hälsoinspektionen kommer nästa vecka.
- Martin B meddelade att de behöver folk att vara med i kören till sångarstriden.
- §17 OFMA Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 12:52.

Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande